

Muscat Gases Co.

Initial Un-audited results for Quarter ended 30 June 2018

In compliance with the rules and guidelines on Disclosure issued by the Capital Market Authority, Muscat Gases Co.SAOG is pleased to report the initial unaudited results for the period ended 30th June 2018 as follows:

Particulars	2018(RO)	2017(RO)	%
Total Revenue	5,022,011	5,036,581	-0.289
Total Expenses	(4,733,322)	(4,708,714)	+0.523
Profit Before Tax	288,689	327,867	-11.949
Income Tax	(43,303)	(49,180)	-11.950
Net Profit after Tax	245,386	278,687	-11.949

Please note that figures shown for the year 2017 includes Industrial division which was sold during the 4th quarter 2017 and the above results are initial figures and subject to the approval of Audit Committee and Board of Directors.

النتائج المالية المبدئية الغير المدققة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2018

التزاماً بقواعد وشروط الإفصاح الصادرة من الهيئة العامة لسوق المال، يسر شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع ان تفصح عن نتائج أعمالها الأولية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2018 كما يلي:

%	2017	2018	البيان
-0.289	<u>ع.ب</u> 5,036,581	<u>د.ع</u> 5,022,011	لاير ادات
-0.289	5,050,581	5,022,011	<u>ریز</u> ادات
+0.523	(4,708,714)	(4,733,322)	مصدروفات
-11.949	327,867	288,689	سافي الربح قبل الضريبة
-11.95	(49,180)	(43,303)	ضريبة
-11.949	278,687	245,386	سافي الربح بعد الضريبة

يرجى الملاحظة أن الأرقام المبينة لعام 2017 تشمل قسم الغازات الصناعي الذي تم بيعه خلال الربع الرابع من عام 2017 . و النتائج المذكورة أعلاه هي أرقام أولية تخضع للموافقة في لجنة التدقيق ومجلس الإدارة



Muscat Gases Company S.A.O.G PO Box 11, Rusayl, PC 124 Muscat, Sultanate of Oman

TEL: +968 24446030/31 FAX: +968 24446032 Email: info@mctgases.com